

Bioinformatics bootcamp from BostonGene in Yerevan

[BostonGene](#) is an IT BioTech company that develops an analytics platform that helps oncologists select treatments for patients based on molecular genetic analysis of the tumor.

We are inviting students and graduates who are interested in the field of personalized medicine and would like to start a career in bioinformatics and data analysis in biotech to take part in the Bioinformatics bootcamp.

Participation fee: free of charge

Language of lectures: Russian

The bootcamp will be held in Yerevan in offline format at the beginning of April (exact dates to be confirmed).

The content of the bootcamp:

1 lecture per week, with homework.

1 online consultation per week via Zoom.

Telegram chat with mentors.

As a result of the intensive, the best graduates will receive an offer to take an internship at BostonGene in Yerevan!

Register here by March 27th!

<https://forms.gle/4Q5CwQopxglrvoV48>

Интенсив по биоинформатике от BostonGene в Ереване

BostonGene - IT BioTech компания-разработчик аналитической платформы, которая помогает врачам-онкологам выбирать лечение для пациентов, основываясь на молекулярно-генетическом анализе опухоли.

Мы приглашаем принять участие в **Интенсиве по биоинформатике** студентов и выпускников, которые интересуются сферой персонализированной медицины и хотели бы начать карьеру в биоинформатике и анализе данных в биотехе.

Стоимость участия: бесплатно.

Интенсив будет проходить в Ереване, в очной форме в начале апреля (точные даты уточняются).

Формат:

- 1 лекция в неделю, с домашним заданием.
- 1 on-line консультация в неделю через Zoom.
- Telegram чат с наставниками с поддержкой и ответами на вопросы.

По итогам интенсива лучшие выпускники получат предложение пройти стажировку в компании BostonGene в Ереване!

Регистрируйся по ссылке до 27 марта!

<https://forms.gle/4Q5CwQopxg1rvoV48>